
P L A N I N S K I V E S T N I K 

prehodil vse slovenske gore, Vele-
bit in Durmitor. 
Za delo na področju organizacije 
planinstva in planinske vzgoje mla
dih planincev je prejel vsa planin
ska odlikovanja, tudi plaketo ob živ
ljenjskem jubileju, svečano listino 
PZS in leta 1993 Listino častnega 
predsednika PD Bohor Senovo. 
Za svoj največji uspeh na področju 
planinstva pa šteje, da so danes 
njegovi nekdanji učenci in mladi 
planinci nosilci glavnih funkcij v 
društvu in uspešno nadaljujejo, kar 
je sam pred 36 leti začel. 
Ob obujanju spominov in opisu 
doživetij na skupnih planinskih po
teh je prijetno praznovanje kar 
prehitro minilo. Milan Mahovne rad 
citira besede dr. Mihe Potočnika: 
»Kdor ljubi gore in naravo, ostane 
večno mlad!« 
Takšnega ga vsi poznamo in če
prav se mu sedaj včasih zazdi, da 
bo enkrat le postal star, mu želimo, 
da to še ne bi bilo kmalu. 

Upravni odbor 
PD Bohor Senovo 

Franc Primožič 70-letnikv 

Franc Primožič je bil vse svoje živ
ljenje človek, ki se je udejstvoval na 
področjih, katerih dejavnost je bila v 
glavnem v gorskem svetu. Bil je lo
vec, gozdar, smučar, alpinist in gor
ski reševalec - človek torej, ki je bil 
vse svoje življenje v gorah. 
Rodil se je 8. marca 1930 na Vrh
niki, se po srednji gozdarski šoli za
poslil v Zvezi lesnih zadrug v Ljub
ljani, od leta 1958 do upokojitve pa 
je bil zaposlen v Gozdnem gospo-

234 darstvu Kranj. 

Na področju lovstva je bil dejaven 
od leta 1949, v lovski družini Tržič 
je opravljal vrsto pomembnih funk
cij in bil za delo na tem področju 
odlikovan z več priznanji, od leta 
1947 pa je član Planinskega druš
tva Tržič. Pet let je bil v tem društvu 
načelnik alpinističnega odseka, v 
njegovi alpinistični knjižici je zabe
leženih več kot 500 plezalnih vzpo
nov. Bil je tudi aktiven gorski 
reševalec. Na področju planinstva 
je prejel nekatera najvišja priznanja 
in odlikovanja Planinske zveze Slo
venije, Planinske zveze Jugoslavije 
in Gorske reševalne službe. Na po
dročju smučarstva je bil od leta 
1965 aktiven tekmovalec v alpskih 
panogah, 15 let pa je bil tudi pred
sednik Smučarskega kluba Tržič. 

Franc Ekar 

Obsoteljska planinska/ 
društva \y 
Skladno s pobudo na pripravljalni 
seji za Češnjev pohod od Poljčan 
preko Boča do Rudijevega doma 
na Donački gori pri PD Sloga v Ro
gatcu je bil sklican prvi sestanek 
obsoteljskih in sosednjih planinskih 
društev, ki ga je pripravilo PD 
Atomske Toplice iz Podčetrtka. 
Udeležili so se ga predstavniki pla
ninskih društev Sloga iz Rogatca, 
Vrelec iz Rogaške Slatine, Male 
Rodne, Poljčane, Šmarje pri Jel
šah, Pristava, Slivnica, Boč iz 
Kostrivnice in Atomske Toplice iz 
Podčetrtka, pa tudi predstavniki Sa
vinjskega meddruštvenega odbora 
Martin Aubreht, Božo Jordan in 
Jože Melanšek ter predsednik 
Sveta krajevne skupnosti in komi
sije za šport pri občini Podčetrtek 
Darko Šelekar. 
Po dogovoru so predstavniki vseh 
društev na sestanek prinesli svoje 
programe aktivnosti, ki so jih na se
stanku uskladili. Tako se bodo pla
ninska društva odslej laže dogo
varjala za skupne akcije ter tako 
med drugim zmanjšala stroške za 
prevoze na ture in izboljšala organi
zacijo vodenja pohodov. Za leto 
2001 bodo pripravili osnutke aktiv
nosti že konec letošnjega leta in 
svoje tradicionalne pohode uvrstili v 
letni program akcij PZS in Sa

vinjskega MDO. Planinska društva 
naj bi odslej pri načrtovanju akcij 
upoštevala obdobja med dvema 
občnima zboroma in ne koledar
skega leta. Uskladili so tudi termine 
občnih zborov, da ne bi bila dva na 
isti dan. Po občnih zborih pa se 
bodo natančno prešteli; predvide
vajo, da imajo obsoteljska planin
ska društva zdaj več kot 1200 čla
nov. 
Zatem je predsednik PD Atomske 
Toplice iz Podčetrtka Ivan Šala-
mon razložil predvideno spremem
bo trase Štajersko-zagorske brat
ske krožne poti zaradi težav pri 
prehodu državne meje med Slove
nijo in Hrvaško, saj zdaj, žal, na tej 
meji ni planinskega mejnega preho
da. Predstavniki prisotnih planin
skih društev so sprejeli predlog, da 
bodo začasno uredili in označili del 
te poti, ki poteka po slovenskem 
ozemlju, pod imenom Obsoteljska 
planinska pot, ki pa je še vedno v 
sklopu Štajersko-zagorske bratske 
krožne poti. Gre predvsem za to, da 
ta planinska pot povezuje vsa pla
ninska društva v slovenskem Obso-
telju. Nov opis poti bodo poslali PD 
Vrelec iz Rogaške Slatine, ki je ma
tično društvo za to pot. Po oprav
ljenih letošnjih občnih zborih pa se 
bodo obsoteljska planinska društva 
vnovič zbrala ter se natančno dogo
vorila glede trase in imena. 

Ivan Šalamon 

Občni zbor PD PT / \ • 
Ljubljana \J \ 
Planinsko društvo Pošte in Teleko
ma Ljubljana (PD PT) je imelo 
letošnjega 26. februarja 46. redni 
letni občni zbor. Udeležilo se ga je 
212 članov, pa tudi podpredsednik 
PZS Tone Škarja, predsednik 
MDO Ljubljana Stanko Jaki in več 
predstavnikov prijateljskih in sosed
njih planinskih društev. 
Ob koncu lanskega leta je bilo v 
društvo včlanjenih 1339 planincev 
ali pet odstotkov manj kot leto prej. 
Vzroki so predvsem nove organiza
cijske enote v obeh domicilnih or
ganizacijah, v katerih še ni uspelo 
pridobiti društvenih poverjenikov. 
Najpomembnejša društvena akcija 
je bila organizacija 32. srečanja 
planincev Pošte in Telekoma lan
skega 13. junija na Slivnici. Združe
no je bilo s proslavo 30-letnice Poti 


